
Nijverdal 15 november 2016 

Aan het college van B&W van de gemeente Hellendoorn. 

Afschr i f t : Bestuur wijkvereniging ĉroot Lochter. 
veejķ Afschr i f t : Gemeenteraad van de gemeente Hellendoorn. 

Afschr i f t : Bewoners Beethovenlaan. 

Van: 

ĉeacht college, 

1 6 I N K 1 3 1 9 0 

EĨF.MĽENTK HF1 1-ENDOORN 

1 ô NOV 2016 

Met gelijktijdige intrekking van het bezwaarschrift van de Werkgroep Beethovenlaan aan de Regge ( dd. 1 
november 2016 ingediend), maak ik op persoonlijke t i tel bi j deze bezwaar tegen het aanwijzen van het 
voetpad/hondenlosloop gebied langs de Regge/Beethovenlaan to t onver(p)licht fietspad zoals aangekondigd in 
het Staatsblad van 11 oktober 2016; en wel om de volgende redenen. 

Het bestaande voetpad/hondenlosloopgebied wordt druk gebruikt door wijkbewoners uit ĉroot Lochter en 
de omliggende wijken. 
Watersport-recreatie, sportvissers, hobbyvissers, wandelaars en joggers kunnen zich in dit gebied uitleven 
en genieten met volle teugen. 
Het gebied is een hondenlosloopgebied. Daar passen toch geen fietsers!! Hoe zit het juridisch bi j een 
ongeval? Spelende honden letten niet op fietsers. 

I n 2013/2014/2015 heeft de ĉroep Beethovenlaan aan de Regge geprotesteerd tegen de plannen van Ter 
Steege met betrekking tot nieuwbouw in en om de Regge. 
I n samenwerking met de wijk ĉroot Lochter en de bewoners van Erve Boomcate hebben zi j een alternatief 
plan ingediend. 

I n het oorspronkelijke plan "Nijverdal aan de Regge" zou het voetpad/hondenlosloopgebied ook al plaats 
maken voor een fietspad. I n het alternatieve plan dat zij hebben ingediend heeft de Werkgroep Regge 
voorgesteld het fietspad aan de westkant van de Regge te leggen en het bestaande voetpad/ losloopgebied 
voor honden te handhaven. Mede ook om ecologische redenen. 
Dit alternatief is in 2015 door de raad overgenomen met het verzoek aan B&W bi j wi jzigingen in het gebied 
in overleg te gaan met de bewoners. 

Met ons is niets overlegd. Burgerparticipatie?? I k vraag me af of hier de rechten van aanwonenden/inwoners 
worden genegeerd. Daarnaast vraag ik mij af of de Raad van dit handelen op de hoogte is. 

Er zijn voldoende alternatieven om aan de bezwaren tegemoet te komen, zoals: 
Het bestaande voetpad handhaven alleen die voorzien van een bord 
'Fietsers te gast'. Deze constructie wordt ook op het Keizerserf toegepast. 
Het voetpad handhaven en de knooppuntenroute over de verharde 
Beethovenlaan leiden. 

Aan de westkant van de Regge een fietspad aanleggen. 

Voor overleg al t i jd te bereiken. 
Met vriendeli įke groet, 




